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Vážení spoluobčané, drazí přátelé,  

máme za sebou náročný týden. Když jsem před týdnem psal poslední „Slovo 

starosty“ očekával se příchod velké vody. Následky povodní v některých částech 

naší země jsou zdrcující. I přes dočasně nepříznivé prognózy se nám neštěstí tentokrát 

vyhnulo. Labe je v těchto momentech na své kulminační úrovni, která je „jen“ o několik málo 

centimetrů výš, než byla poslední zimu. Očekává se velmi pozvolný pokles hladiny řeky, 

s níž je spojena historie naší obce. Optikou událostí posledních dní nelze než pochválit naše 

předky za to, jak dobré místo si vybrali, když zakládali své, a dnes naše, sídlo. 

Včera, 17. září, proběhlo další zasedání zastupitelstva naší obce. Mimo jiné byla 

schválena nová obecně závazná vyhláška o stanovení místních koeficientů pro výpočet daně 

z nemovitých věcí. Mnozí z Vás byli v letošním roce nepříjemně překvapeni, když zjistili, 

kolik musí po vládní novince na dani z nemovitosti nově zaplatit. Zejména majitelé garáží se 

nestačili divit, do jaké výše daň, kterou museli za svou garáž zaplatit, vyšplhala. Na základě 

nově přijaté obecně závazné vyhlášky bude od příštího roku daň právě za garáže o 1/3 nižší. 

Výpadek tohoto příjmu v rozpočtu je kompenzován zvýšením koeficientu pro zpevněné 

plochy užívané k podnikání. Daň z ostatních nemovitostí tzn. pro rodinné domy, byty, 

rekreační objekty, stavby užívané k podnikání, stavební pozemky, zahrady atd. se na základě 

nově přijaté vyhlášky nezmění. Celkový předpokládaný výnos daně z nemovitosti, který je 

významným příjmem do obecního rozpočtu, by tak v příštím roce měl být přibližně o 5 % 

vyšší, než tomu bylo letos. 

Tento pátek ve 14 hodin se v naší obci letos již potřetí otevřou dveře volební místnosti – 

konají se volby do krajského zastupitelstva a volby do Senátu. Ani tentokrát Vám nehodlám 

radit, koho volit. Věřím, že na politické dění v kraji i republice si dokážete udělat vlastní 

názor. Srdečně Vás jako starosta obce k volbám zvu, abyste dali najevo, že Vám není lhostejný 

budoucí vývoj našeho kraje a naší země. 

Jako již tradičně bych Vás chtěl závěrem pozvat také na blížící se připravované akce. Již 

tuto neděli se od 15 hodin uskuteční ve sportovním areálu Sokola Libochovany „Den pro 

děti“, na kterém bude k vidění mnoho zajímavého a pro děti je navíc připravena bojovka 

s vědomostními úkoly. Děti tak čeká krásný den s nádechem dobrodružství. 

Příští týden, v neděli 29. září, se uskuteční tradiční společný výstup na Tři kříže. Již před 

několika měsíci jsem upozorňoval na jejich špatný stav, který se blížil postupnému rozkladu. 

Tři kříže byly proto letos v červnu vyměněny za nové a na společném setkání budou oficiálně 

představeny. Sraz zájemců o společný výstup k jedné z dominant našeho katastru  

je ve 13 hodin v základním táboře, tj. před obecním úřadem v Libochovanech. 

Již tuto neděli nás čeká příchod astronomického podzimu. Věřím však a těším se, že nás 

ještě čeká mnoho dní jednoho z nejkrásnějších období v roce - babího léta, které vytvoří 

krásnou atmosféru pro obě připravované akce. 

Přeji Vám pohodový závěr léta a mnoho krásných podzimních dní.  

 


